
Bilaga 
 
 
Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm 

  
 

Besök, fråga  Väcktes när  Tas upp när 

Eventuellt besök av Lars Sonde, Äldrecentrum  24 februari 2020  Avvaktar 

Besök av dietist Lisa Sundberg 19 augusti 2019  Avvaktar 

Stadsdelsnämndens ordförande och vice ordförande  

Rådet önskar en tydligare återkoppling från 
stadsdelsnämnden på rådets framförda synpunkter. 
Hur behandlas rådets synpunkter?  

20 januari 2020  Avvaktar 

Besök av Petra Ulmanen.  

Förvaltningen har fortsatt kontakt med Petra Ulmanen 
som kan komma och presentera resultaten i rapporten 
som handlar om intervjustudien med de mest sjukas 
äldre anhöriga. Rapporten kommer eventuellt att vara 
klar vintern 2020/2021.  

3 december 2018  Avvaktar 

Besök av Farsta Centrums nya ägare Stadsrum 
Fastigheter 

7 december 2020 Avvaktar 

Besök av stadsdelsdirektör Gunilla Ekstrand 7 december 2020 Avvaktar 

Besök av nämndens ordförande Kristina Lutz (M) 7 december 2020 Avvaktar 

Smarta lås – information och beskrivning 25 januari 2021 Avvaktar 

Mätperiod Seniorverksamhetens redogörelse för 
deltagande män i verksamhetsberättelsen. 

22 februari 2021  Avvaktar 

Återbesök av enhetschef beställarenheten äldre  6 april 2021 Avvaktar 

Besök av representant avdelningen för stadsutveckling 14 juni 2021 16 augusti 
2021 

Rådet har frågeställningar, relaterade till ärende nr 6 
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) om en 
renare och trivsammare miljö kring Magelungen  

FAR 2021/324 
1. Hur har stadsdelsnämnden och 
stadsdelsförvaltningen löst gränsdragningen mot 

14 juni 2021 16 augusti 
2021 



Huddinge kommun gällande skräpplockning från 

Magelungen?  
Finns liknande avtal med Huddingekommun? Om inte 
föreslår rådet att resonemang om skräpplockning 
inleds. 
 
2. I ärendet informeras om skräpplockning via 
magnetfiske. Därtill borde även andra former av 
skräpplockning diskuteras anser rådet, såsom 
exempelvis dykning. Genom skräpplockning längs med 
sjösidan omhändertas inte eventuellt skräp som ligger 
djupare i exempelvis mitten av sjön. 
 
3. Ingår miljön kring kanotleden längs Forsån i det här 

avtalsområdet? 
 
4. När det gäller gångvägen invid Magelungen ses vissa 

perioder, dagar och helger överfulla papperskorgar. 
Skräp från överfulla papperskorgar drivs ner i sjön. Hur 
hanterar stadsdelsnämnden och stadsdelsförvaltningen 
detta? 

 

 

 

 

Balanslistan uppdaterades senast den 14 juni 2021 


